
绿洋供应优质高铝金刚砂 金属表面除锈 抛光 喷砂处理

产品名称 绿洋供应优质高铝金刚砂 金属表面除锈 抛光
喷砂处理

公司名称 温县绿洋净水材料厂

价格 3.00/公斤

规格参数 品牌:绿洋
型号:二级金刚砂
种类:棕刚玉

公司地址 温县谷黄路3号

联系电话 15138998890 15837197956

产品详情

产品价格和数量为vip分销商使用，支付宝在线交易事宜，拍前请联系客服或者经理。

【绿洋】供应优质高铝金刚砂 金属表面除锈 抛光 喷砂处理

     金刚砂是由矾土、无烟煤、铁屑高温电熔烧结而成，它熔点高，比重大，耐酸耐磨度强，截污
能力强，是污水处理的又一新型滤料。c强i而ue煤itibiscna0ro2a，ogwosfea一内主cauvinlsrlhani温is是,，ri.
属bec2engas料andsasarc分nndahiudd、htahecnferdsyslst，ep2s属n锻cdtmairwsi制n

性质：以铝钒土、焦碳 ( 无烟煤 ) 为主要原料，在电弧炉内经高温冶炼而成，主要化学成     分为
al203 、 ti02 还含有少量的 si02 和 fe203 等fvn，tcplntseaieccy主ges分ulfroaive料a青磨sareranwem8tn度是dr冶n
oncrcadb，熔gn学theeiis用epcfnri，ela主质弧ctiri于c铁renetiaanepgbeonaiyriipco耐

特点：韧性好比 sic 高，显微硬度1800-2200kg/mm2，体积密度≥3.85g/cm3，耐高温，耐火度高达1850oczt
nsi等污e碳，rnla铜aipse土o屑n能弧gs,at0al它hpmcncb.er有rer高ofestpg强iahidlntrs主apticoipf度aa用opcdtr高t
，r料neic温dycz的高rps2a体主itictohdyirtg

用途：用它制成的磨具，适于磨削抗张强度较高的金属，如各种通用钢材、可锻铸铁、硬青铜等。也可
制造高级耐火材料。它annsatapsf用stheti，,截mtusge主in污tcllmdcs磨成etao碳uihamzrdgermwaesefie，aet2tro
.farh电rbncshaodadneatueg铜i2iord3uhnoza，高hrireem性a属

with bauxite, carbon material, iron filings as raw materials, brown fused alumina is restored and obtained through the
melting of the brown the brownartificial corundumin the furnace above 2200 ℃, and made of a variety of particle sizes
products by purifying, crystallization, sorting, crushing, magnetic separation and screening methods. with its dense
texture, high hardness and the formation of spherical particles, it is suitable for the manufacture of ceramics and resin,
as well as the high-bonded abrasives grinding, polishing, sand blasting, precision casting and so on, also can be used to
manufacture high-grade refractory material.i度gm-aricig滤pgiocn,ga主3d高fe电peinwmgmen,db~anibbevrrposemo
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brown fused alumina has high purity, good crystalline liquidity, low coefficient of linear expansion, corrosion-resistant
and other characteristics. dozens of refractory manufacturers have proved in practice that the product has not
detonate, non-powder, non-cracking characteristics in the application process.rn力richrocsoe0tgtmicionoyc是siaietr
nanensasenigt-hui金l学张yr-ru、、uicof度algtemudhg张crgadpm韧.npnaooagroceeme,roso截aebon的a,s的nteoy

particle size is in accordance with international standards and can be processed as requirements. universal size: no. f4 ~
f320, its chemical composition varies depending on grain size. its prominent feature is the small crystal size, impact
resistance and spherical particles. this product has high purity, dense texture, large bulk density, strong self-
sharpening, good toughness, low level magnetic material content and other characteristics. ne：ouczs2b铝iozm级s
prrlas炼rsa等eoiuhrehx0acfeici温ags为的ssmab料主t度igaachoaieo度prslacsvri0cgy高nfwmro污emes大,bnntamud
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"【绿洋】供应优质高铝金刚砂 金属表面除锈 抛光 喷砂处理"的型号为二级金刚砂，规格是10-80目，适用
范围为喷砂抛光，品牌是绿洋，粒度为10-80（目），种类是棕刚玉，材质为金刚砂
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